



INTERNATIONAL RESCUE COMMITTEE, IRC.

Iraq

لجنة الإنقاذ الدولية – العراق

BID NOTICE

إعلان

The International Rescue Committee, (IRC) is a private international, nonsectarian, voluntary organization providing relief, protection and resettlement services for refugees and victims of oppression or violent conflict.

لجنة الإنقاذ الدولية (IRC) هي منظمة دولية خاصة غير منحازة لطائفة معينة و طوعية تقدم خدمات الاغاثة، الحماية و اعادة التوطين للاجئين و ضحايا القمع او الصراعات العنيفة.

The IRC Iraq country program is issuing this announcement to invite Individual drivers with vehicles to establish an agreement for the supply of vehicles as per the details outlined below. The aim is to select individual service providers to provide the required vehicles for the International Rescue Committee

1. Vehicle with driver in and around Salahuddin, the required number of vehicles is 1 vehicle or Corolla
Type of required vehicle: **Saloon (Corolla or Elantra and Camry) or MINI SUV (RAV 4 , Tucson , Santafe)**

All individual service providers which are technically qualified for the supply of the above services are invited to submit their CVs.

يصدر برنامج IRC في العراق هذا الإعلان لدعوة السائقين الأفراد الذين لديهم مركبات لتوقيع اتفاقية لتوريد المركبات وفقا للتفاصيل الموضحة أدناه. الهدف هو اختيار مقدمي الخدمات الفردية لتوفير المركبات المطلوبة للجنة الإنقاذ الدولية

1. سيارة مع سائق في صلاح الدين و ما حولها، العدد المطلوب 1سيارات (كورولا , كامري , النترا) او (راف فور , توكسان , سنتافي)

جميع مقدمي الخدمات الأفراد المؤهلين تقنيا لتقديم الخدمات المذكورة أعلاه مدعوون لتقديم سيرهم الذاتية.

If interested, please send your documents listed below to: IRCIraq.TenderBox2@rescue.org

If you have any questions, please send email to: IQ-Tenders@rescue.org.

Offers to supply will not be accepted after Sunday, February 9, 2025, at 04:00 PM in the evening

Each applicant must send a CV with a job location and attach the personal ID, residence card, driving license and Car Registration in the same file (PDF or photo)_

Important note: in subject of email mention the location you are applying for (Salahuddin)

إذا كنت مهتما ، يرجى إرسال مستنداتك المدرجة أدناه إلى IRCIraq.TenderBox2@rescue.org
إذا كان لديك أي أسئلة ، يرجى إرسال بريد إلكتروني IQ-Tenders@rescue.org.

لن يتم قبول عروض التوريد بعد يوم الأحد 09 شباط 2025 الساعة 04:00 مساء
يجب على كل متقدم إرسال سيرة ذاتية مع مكان العمل وإرفاق الهوية الشخصية وبطاقة السكن ورخصة القيادة وسنوية
السيارة في نفس الملف (PDF أو صورة).

ملاحظة هامة: في موضوع البريد الإلكتروني اذكر الموقع الذي تتقدم بطلب للحصول عليه (صالح الدين)